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PRECS I PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI D’ABRIL 
DE 2024

PRECS

1. La nostra vila és un dels municipis de Catalunya on hi ha un alt potencial 
que hi hagi gas radó. Demanem que l’ajuntament efectuï periòdicament el 
control dels nivells de concentració a les seves dependències, que exigeixi el 
compliment de les normatives sobre la construcció i faci una campanya 
preventiva.

2. Que  als cartells de benvinguda a Arenys s’indiqui clarament que la nostra 
vila està agermanada amb les viles d’Autariba i La Ràpita.

3. La intersecció del C/ Jaume Partagas amb C/ Joan Draper s’ha modificat, 
entenem  de manera provisional,  la circulació de vehicles. Demanem que es 
projecti  i s’habiliti una solució definitiva i segura.

4. Quan estigui feta la biblioteca es replantegi la ubicació de les meses 
electorals en els comicis i es designi la nova biblioteca  com a centre 
electoral

5. Pla de clavegueram. A finals de gener del 2024 la Diputació va fer 
lliurament del Pla de clavegueram https://arenysdemar.cat/document.php?
id=45362. La  Cup al mes de  febrer deia textualment: «Demanem que ens 
facin arribar el pla director del clavegueram que va encarregar la Diputació i 
va lliurar a finals de gener al govern”. Volem tenir copia del pla o si no es 
possible tenir-hi accés  saber la proposta de les actuacions a executar, la 
quantificació i la priorització.

PREGUNTES

1. Ens han arribat queixes de veïns de que molt sovint els passos cap a la 
platja i port a la riera estan amb aigua i impracticables. Per altra banda el pas 
on hi ha la rampa per les persones amb mobilitat reduïda habitualment no hi 
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ha cap cinta o tanca que privi el pas i els usuaris han de donar mitja volta 
quan es troben el pas inundat. Quan es pensa resoldre aquest problema i 
com? 

2. Segons declaracions del govern municipal hi ha la previsió de fer un casal 
de gent gran al Calisay tot ampliant els espais que ara utilitza l’Esplai de la 
Caixa. Preguntem si hi ha presa decisió sobre el model de gestió, es a dir, 
continuarà sent un espai de La Caixa? Ho gestionarà una nova entitat?

3. Com està la redacció del nou plec de recollida a selectiva? Quins canvis 
pensa fer en el seu contingut? Quines campanyes divulgatives estan 
previstes? Quin cost tindran?

4. Tenint en compte que hi ha el compromís de definir una nova ordenança 
fiscal per a la recollida de residus, amb taxa justa,  per a l’any vinent, ens 
poden dir amb quins paràmetres estan calculant que es definirà?

5.   En  data  1/3/2024  la  Diputació  de  Barcelona  va  fer  lliurament  del 
"PROJECTE EXECUTIU
PLANTES FOTOVOLTÀIQUES AUTOCONSUM PAVELLÓ HOQUEI FONS 
DE LES CREUS" EXPT: 202310025807. Quan tenen previst executar el dit 
projecte. Quin import té?

6. Els veïns dels apartaments Catalunya continuen sense enllumenat públic 
des del mes de gener.. Al respecte, s'ha preguntat en dues ocasions en el 
Ple de l'Ajuntament i es va donar per resposta que  l'empresa Boquet hi 
estava treballant perquè un magnetotèrmic saltava. Què està passant? Si 
això passés davant l’ajuntament, estaria ja solucionat?

7. L’any vinent tindrem una nova biblioteca la qual cosa farà que l’edifici de 
can Juncosa i l’edifici Sert es quedin buits. Quina previsió té el govern per a 
aquests dos edificis quan estigui fet el trasllat a la biblioteca de les clarisses?
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